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מחכים לשינוי? צריך לדעת איך לעשות את זה, בעיקר כשמדובר בסובבים
על חושב  נחמן  רבי  מה  התוכחה.  לעניין  שקשור  מה  בכל  ובפרט  אותנו 

זה?

אף להוכיח  להם  שאל  שלו  התלמידים  את  פעם  לימד  מברסלב  נחמן  רבי 
לחלוטין שברור  עד  בזה,  יש  טובות  כוונות  כמה  משנה  ולא  אחד, 
שהתוכחה הזו עוזרת באמת. לא פעם, ניסיון כושל או תזמון לא נכון
כדי להחזיר את האדם לדרך הישרה גורמים נזק יותר מאשר משהו טוב,

גם אם הייתה כוונה טובה בעניין.

להתפתח מנת  על  והמרווח  המקום  את  אדם  לבן  לתת  מתי  כשיודעים  כי 
בקצב שלו, זה דבר שיכול להיות ברוב הפעמים האמצעי הכי טוב לקרב

אותו לבורא עולם.

אהרן מסוימת  תקופה  במשך  הקצב.  אהרן  בשם  אדם  היה  שבאומן  מסופר 
אבל ברסלב,  חסידי  עם  להתפלל  באומן  הכנסת  לבית  מגיע  היה  הקצב 
בפועל זה היה נראה אחרת. לרוב, הוא שוחח בקול רם במהלך התפילה,
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דבר שהפריע מאוד למתפללים.

אולי גם זה יעניין אתכם:

מריחים את זה?

שמחה – סוד ההצלחה

ארבע סיבות לשמוח

תודה לך השם

תמצאו את הרווח

מעט זה גם טוב

תמצאו את הטוב

תודו שיש בכם טוב

נקודות טובות ואזמרה

12 טיפים לרגעים קשים

גלגל ההצלה של רבי נחמן

החסידים, באופן טבעי, התנגדו לזה, הם הבינו שהוא ישתנה רק אם הם
ירחיקו אותו – כאות אזהרה – מבית הכנסת ויאפשרו לו לחזור רק אם
ישנה את דרכיו. כשהם שאלו את רבי אברהם בן רבי נחמן, אחד מחסידי
ברסלב המשפיעים של אותה תקופה, מה הוא חושב על הרעיון שלהם, הוא

הבהיר בקול ובצורה הכי ברורה שהוא מתנגד לזה בכל תוקף!

כשיודעים מתי לתת לבן אדם את המקום והמרווח על מנת להתפתח בקצב
שלו, זה דבר שיכול להיות ברוב הפעמים האמצעי הכי טוב לקרב אותו

לבורא עולם.

“נכון, אתם רואים בעצמכם שהוא לא חסיד ברסלב, אם אפשר לומר זאת
כך” אמר רבי אברהם בן רבי נחמן לחסידים. “אז למה הוא טורח להגיע
לתפילה איתנו? מה מושך אותו לבית הכנסת שלנו? מכיוון שהוא בוחר
להתפלל איתנו, זה ברור שהאחריות שלנו היא לקבל אותו כדי שיספוג
את האווירה הייחודית של התפילה שלנו. ברור, שהוא בא לכאן כי הוא
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כלפיו נגלה  אם  שלנו.  בתפילות  שמושרשים  והפוקוס  השמחה  את  מרגיש 
סבלנות נוכל לקוות שהוא בסופו של דבר ישתנה”.

ספרלא יודעים להוכיח? אל תעשו את זה!

שהיגרו רבים  יהודים  שנים  שבאותן  למרות  לאמריקה.  היגר  הקצב  אהרן 
למערב נפלו מדרך התורה, אבל לא אהרן הקצב. הבת שלו פעם אחת כתבה
של השמים  יראת  כיצד  בגאווה  להם  וסיפרה  באומן  שלהם  למשפחה  מכתב 

אבא שלה רק גדלה, למרות או שמא בגלל, האתגרים החדשים.

היראה חוסר  “על  להם,  סיפרה  הכנסת”  בבית  פה  התרעם  אפילו  “אבא 
תפילה קוראים  אתם  ‘לזאת  להם,  אמר  הוא  שלהם.  בתפילה  והכוונה 
בכוונה? אז אני אומר לכם שהייתי מתפלל עם חסידי ברסלב באומן. והם

יודעים מה זאת תפילה באמת!'”.

(מבוסס על שיח שרפי קודש ז-קפב).

חברה בנושא  מרתקים  מאמרים  ממגוון  ליהנות  מוזמנים  אתם 
והשקפה בקישור הזה , תיהנו!
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